

**輔助行動器材租借服務**  
**Mobility Equipment Loan Service**

**器材到戶服務運費表 - 由西九龍總部交收中心出發**

**Door-to-door Delivery Service Price Table (From Hong Kong Red Cross Headquarters)**

地區 District		運費 Price#
九龍 Kowloon	深水埗、石硤尾、旺角、油麻地 Sham Shui Po, Shek Kip Mei, Mong Kok, Yau Ma Tei	\$65
	佐敦、尖沙咀、土瓜灣、九龍城 Jordan, Tsim Sha Tsui, To Kwa Wan, Kowloon City	\$70
	紅磡、何文田、九龍塘 Hung Hom, Ho Man Tin, Mei Foo, Kowloon Tong	\$80
其他地區 Others	東涌 Tung Chung	\$215
	愉景灣 Discovery Bay	\$370

# 如單位是唐樓、村屋、沒有升降機直達的樓層，或貨車未能直達的送貨地點，每件器材需額外收費。  
 # Additional fee for each equipment will be charged if the delivery address is tenement house, village house, flat without lift, or areas that cannot be reached directly by vehicles.

以上價錢只供參考。如有任何爭議，香港紅十字會將保留最終決定權。

The above prices are for reference only. Hong Kong Red Cross reserves the rights for the final decision in case of disputes.

**輔助行動器材租借服務**  
**Mobility Equipment Loan Service**

**器材到戶服務運費表 - 由觀塘翠屏邨交收中心出發**

**Door-to-door Delivery Service Price Table (From Kwun Tong Tsui Ping Estate Depot)**

地區 District		運費 Price <sup>#</sup>
九龍 Kowloon	九龍灣、彩虹、觀塘、藍田 Kowloon Bay, Choi Hung, Kwun Tong, Lam Tin	\$65
	黃大仙、鑽石山、新蒲崗、慈雲山 Wong Tai Sin, Diamond Hill, San Po Kong, Tsz Wan Shan	\$70
新界 N.T.	將軍澳、清水灣 Tseung Kwan O, Clearwater Bay	\$85
	日出康城 Lohas Park	\$100
	西貢（市區） Sai Kung (City town)	\$140
	西貢（鄉郊） Sai Kung (Rural area)	\$165

# 如單位是唐樓、村屋、沒有升降機直達的樓層，或貨車未能直達的送貨地點，每件器材需額外收費。  
 # Additional fee for each equipment will be charged if the delivery address is tenement house, village house, flat without lift, or areas that cannot be reached directly by vehicles.

以上價錢只供參考。如有任何爭議，香港紅十字會將保留最終決定權。

The above prices are for reference only. Hong Kong Red Cross reserves the rights for the final decision in case of disputes.

**輔助行動器材租借服務**  
**Mobility Equipment Loan Service**

**器材到戶服務運費表 - 由灣仔交收中心出發**  
**Door-to-door Delivery Service Price Table (From Wanchai Depot)**

地區 District		運費 Price <sup>#</sup>
港島 H.K. Island	灣仔、銅鑼灣 Wanchai, Causeway Bay	\$70
	北角、炮台山、跑馬地, 中環 North Point, Fortress Hill, Happy Valley, Central	\$75
	筲箕灣、太古、鯗魚涌、西營盤 Shau Kei Wan, Tai Koo, Quarry Bay, Sai Ying Pun	\$90
	堅尼地城、柴灣、小西灣、香港仔、黃竹坑 Kennedy Town, Chai Wan, Siu Sai Wan, Aberdeen, Wong Chuk Hang	\$100
	鴨脷洲、數碼港 Ap Lei Chau, Cyberport	\$110
	薄扶林、山頂、深水灣、淺水灣 Pokfulam, The Peak, Deep Water Bay, Repulse Bay	\$120
	赤柱、大潭 Stanley, Tai Tam	\$135
	石澳 Shek O	\$165
其他地區 Others	大嶼山及離島其他地區 Lantau and Other Outlying Islands	\$80*

# 如單位是唐樓、村屋、沒有升降機直達的樓層，或貨車未能直達的送貨地點，每件器材需額外收費。  
 # Additional fee for each equipment will be charged if the delivery address is tenement house, village house, flat without lift, or areas that cannot be reached directly by vehicles.

\*只限於中環碼頭交收。The equipment will only be dispatched to Central Ferry Pier.

以上價錢只供參考。如有任何爭議，香港紅十字會將保留最終決定權。

The above prices are for reference only. Hong Kong Red Cross reserves the rights for the final decision in case of disputes.

**輔助行動器材租借服務**  
**Mobility Equipment Loan Service**

**器材到戶服務運費表 - 由沙田交收中心出發**  
**Door-to-door Delivery Service Price Table (From Shatin Depot)**

地區 District		運費 Price <sup>#</sup>
新界 N.T.	大圍、沙田、火炭 Tai Wai, Shatin, Fo Tan	\$65
	馬鞍山 Ma On Shan	\$75
	大埔、大埔滘 Tai Po, Tai Po Kau	\$95
	太和、康樂園、林村 Tai Wo, Hong Lok Yuen, Lam Tsuen	\$105
	上水、粉嶺 Sheung Shui, Fanling	\$120
	大尾篤、古洞、坪輦 Tai Mei Tuk, Ku Tung, Ping Che	\$135
	沙頭角 Sha Tau Kok	\$160

# 如單位是唐樓、村屋、沒有升降機直達的樓層，或貨車未能直達的送貨地點，每件器材需額外收費。  
 # Additional fee for each equipment will be charged if the delivery address is tenement house, village house, flat without lift, or areas that cannot be reached directly by vehicles.

以上價錢只供參考。如有任何爭議，香港紅十字會將保留最終決定權。

The above prices are for reference only. Hong Kong Red Cross reserves the rights for the final decision in case of disputes.

**輔助行動器材租借服務**  
**Mobility Equipment Loan Service**

**器材到戶服務運費表 - 由大窩口邨交收中心出發**  
**Door-to-door Delivery Service Price Table (From Tai Wo Hau Estate Depot)**

地區 District		運費 Price <sup>#</sup>
新界 N.T.	大窩口、荃灣、梨木樹 Tai Wo Hau, Tsuen Wan, Lei Muk Shue	\$60
	葵涌、荔景、葵芳 Kwai Chung, Lai King, Kwai Fong	\$65
	美孚 Mei Foo	\$70
	青衣、深井、青龍頭 Tsing Ti, Sham Tseng, Tsing Lung Tau	\$85
	馬灣 Ma Wan	\$120

# 如單位是唐樓、村屋、沒有升降機直達的樓層，或貨車未能直達的送貨地點，每件器材需額外收費。  
 # Additional fee for each equipment will be charged if the delivery address is tenement house, village house, flat without lift, or areas that cannot be reached directly by vehicles.

以上價錢只供參考。如有任何爭議，香港紅十字會將保留最終決定權。

The above prices are for reference only. Hong Kong Red Cross reserves the rights for the final decision in case of disputes.

**輔助行動器材租借服務**  
**Mobility Equipment Loan Service**

**器材到戶服務運費表 - 由屯門臨時交收中心出發**  
**Door-to-door Delivery Service Price Table (From Tuen Mun Temporary Depot)**

地區 District		運費 Price <sup>#</sup>
新界 N.T.	屯門、洪水橋、小欖、大欖 Tuen Mun, Hung Shui Kiu, Siu Lam, Tai Lam	\$85
	天水圍、元朗（市中心）、屏山 Tin Shui Wai, Yuen Long (City town), Ping Shan	\$95
	錦田、石崗 Kam Tin, Shek Kong	\$105
	流浮山、錦繡花園、八鄉 Lau Fau Shan, Fairview Park, Pat Heung	\$120
	新田 San Tin	\$140

# 如單位是唐樓、村屋、沒有升降機直達的樓層，或貨車未能直達的送貨地點，每件器材需額外收費。  
 # Additional fee for each equipment will be charged if the delivery address is tenement house, village house, flat without lift, or areas that cannot be reached directly by vehicles.

以上價錢只供參考。如有任何爭議，香港紅十字會將保留最終決定權。

The above prices are for reference only. Hong Kong Red Cross reserves the rights for the final decision in case of disputes.